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Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 

a  18. sjednice  Skupštine opštine Budva, održane 04. septembra 2018. godine, u Velikoj sali 

opštine Budva.  

  

Sjednica je počela u 11:10  časova, a predsjedavao je Đorđije Vujović, predsjednik  Skupštine 

opštine Budva. 

 

 Izvršena je prozivka odbornika.  

 

      PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1.   Bečić Anđela 

2.   Božović Dejan 

3.   Boreta Goran 

4.   Vujović Dragana 

5.   Vujović Đorđije 

6.   Vuković Marko 

7.   Dajković Predrag 

8.   Duletić Pero 

9.   Dimić Janko 

10.   Duletić Milo 

11.   Zec Milan 

12.   Zenović Đorđe 

13.   Ivanović Anđela 

14.   Ivančević Dragan 

15.   Jelušić Božena 

16.   Kuč Snežana   

17.   Lazović Božo 

18.   Liješević Gojko 

19.   Ljubanović Gojko 

20.   Midorović Iva 

21.   Mikijelj Mladen 

22.   Pejović Mijomir 

23.   Pejović Goran 

24.   Pima Dragana 

25.   Radović Krsto 

26.   Raičković Milena 

27.   Rafailović Boris 

28.   Sekulović Milija 

29.   Tadić Valentina 

30.   Šoljaga Milan 

      31.   Džaković Stevan 

  

 

     ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1. Đedović Sanja 2. Nišavić Vesna    

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuje 31 odbornik i da Skupština može 

da  počne sa radom.  

  

Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:  

-  predsjednik Opštine,  

-  potpredsjednici Opštine,  

-  starješine organa lokalne uprave, 

-  rukovodioci preduzeća čiji je osnivač Opština i i rukovodioci preduzeća i ustanova čiji je osnivač 

država, u skladu sa dnevnim redom,  

- predstavnicima sredstava javnog informisanja 

- g-đa Obermayer Vesna i g-din Krapović Rajko, u svojstvu zainteresovanih građana po 24. i 25. tački 

dnevnog reda.  

 

Shodno članu 33. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku  sa 

17. sjednice SO Budva, koja je održana 03. avgusta  2018. godine. 
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Stavljen je na glasanje Zapisnik sa 17. sjednice SO Budva, koja je održana 03. avgusta  

2018. godine.  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 31 – tridestejedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 12 – dvanaest odbornika) donijela sljedeći 

 

Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA 17. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

KOJA JE ODRŽANA 03. AVGUSTA  2018. GODINE. 

 

Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red. 

 

Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisom br. 10-418/1 od 29.08.2018. godine i dopisom 

br. 10-426/1 od 31.08.2018. godine dostavio predloge za dopunu dnevnog reda i to:  

 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora JU 

„Dnevni centar za djecu i omladinu sa smetnjama i teškoćama u razvoju“ 

Budva o izboru direktora ustanove; 

- Predlog Rješenja o razrješenju člana odbora direktora „Vodovod i 

kanalizacije“ d.o.o. Budva (Bojana  Bjelčević – Drakulić) i 

- Predlog Rješenja o imenovanju člana odbora direktora „Vodovod i 

kanalizacije“ d.o.o. Budva (Nemanja Malovrazić) 

 

Stavljen je na glasanje Predlog za dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: 

Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora JU „Dnevni centar za 

djecu i omladinu sa smetnjama i teškoćama u razvoju“ Budva o izboru direktora ustanove 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 31 – tridesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 12 – dvanaest odbornika) prihvatila 

                                    

Predlog da se dnevni red dopuni tačkom:  

Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora JU „Dnevni centar 

za djecu i omladinu sa smetnjama i teškoćama u razvoju“ Budva o izboru direktora ustanove 

 

Stavljen je na glasanje Predlog za dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: 

Predlog Rješenja o razrješenju člana odbora direktora „Vodovod i kanalizacije“ d.o.o. Budva 

(Bojana  Bjelčević – Drakulić) 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 31 – tridesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 12 – dvanaest odbornika) prihvatila 

 

Predlog da se dnevni red dopuni tačkom: 

Predlog Rješenja o razrješenju člana odbora direktora „Vodovod i kanalizacije“ d.o.o. 

Budva (Bojana  Bjelčević – Drakulić) 

 

Stavljen je na glasanje Predlog za dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: 

Predlog Rješenja o imenovanju člana odbora direktora „Vodovod i kanalizacije“ d.o.o. Budva 

(Nemanja Malovrazić) 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 31 – tridesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 12 – dvanaest odbornika) prihvatila 

 

Predlog da se dnevni red dopuni tačkom: 

Predlog Rješenja o imenovanju člana odbora direktora „Vodovod i kanalizacije“ d.o.o. Budva 

(Nemanja Malovrazić) 

 

Pošto više nije bilo predloga za izmjene i dopune dnevnog reda, stavljen je na glasanje sledeći  

 

D N E V N I   R E D: 

 

 

1. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora JU „Dnevni centar za 

djecu i omladinu sa smetnjama i teškoćama u razvoju“ Budva o izboru direktora ustanove 

2. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na području 

opštine Budva; 

3. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 1 u 

bloku 18 u skladu sa DUP-om "Podkošljun" ("HD Laković"); 

4. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 103.2 

blok broj 103B u skladu sa DUP-om "Bečići" ("Priap LTD"); 

5. Predlog Odluke o davanju u zakup poslovnih prostora koji se nalaze u stambeno-poslovnom 

kompleksu TQ Plaza, putem javnog nadmetanja; 

6. Predlog Odluke o osnivanju Društva sa ograničenom odgovornošću "Otpadne vode"-Budva; 

7. Predlog Statuta Društva sa ograničenom odgovornošću "Otpadne vode"- Budva; 

8. Predlog Rješenja o imenovanju v.d. izvršnog direktora pravnog lica "Otpadne vode" Budva; 

9. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o imenovanju izvršnog direktora DOO 

"Komunalno" Budva; 

10. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje izvršnog direktora DOO "Sportsko 

rekreativni centar Budva"; 

11. Predlog Rješenja o imenovanju Komisije za sprovođenje postupka za proglašenje počasnog 

građanina Budve; 

12. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu Komisije za raspodjelu sredstava nevladinim 

organizacijama iz Budžeta Opštine Budva za 2017. godinu, broj 01-2229/4 od 30.07.2018. 

godine; 

13. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU "Narodna 

biblioteka Budve" za 2018. godinu; 

14. Razmatranje Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU "Narodna biblioteka 

Budve" za 2017. godinu; 

15. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU "Muzeji i 

galerije Budve" za 2018. godinu; 

16. Razmatranje Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU "Muzeji i galerije 

Budve" za 2017. godinu; 

17. Razmatranje Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU "Grad teatar" Budva 

za 2017. godinu; 

18. Razmatranje Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju Lokalnog javnog emitera 

"Radio Televizija Budva" za 2017. godinu; 

19. Razmatranje Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju  DOO "Sportsko 

rekreativni centar Budva "; 

20. Razmatranje Izvještaja o radu sportskih subjekata kojima su opredijeljena sredstva iz Budžeta 

Opštine Budva za 2017. godinu; 

21. Razmatranje Izvještaja o poslovanju DOO "Komunalno" Budva za 2017. godinu; 

22. Razmatranje Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju DOO "Parking servis 

Budva" Budva za 2017. godinu; 
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23. Razmatranje Izvještaja o poslovanju DOO "Pogrebne usluge" Budva za 2017. godinu; 

24. Predlog Rješenja o razrješenju člana odbora direktora „Vodovod i kanalizacije“ d.o.o. Budva 

(Bojana  Bjelčević – Drakulić)  

25. Predlog Rješenja o imenovanju člana odbora direktora „Vodovod i kanalizacije“ d.o.o. Budva 

(Nemanja Malovrazić) 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 31 – tridesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 12 – dvanaest odbornika) usvojila predloženi dnevni red. 

 

1. 

Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 

na Odluku Upravnog odbora JU „Dnevni centar za djecu i omladinu sa smetnjama i teškoćama 

u razvoju“ Budva o izboru direktora ustanove. 
 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Zdravko Pavlović, 

načelnik Službe predsjednika, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovali su odbornici: Valentina Tadić i Stevan 

Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici Dragan Krapović, predsjednik Opštine. 

 

Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje:Predlog Rješenja o 

davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora JU „Dnevni centar za djecu i omladinu sa 

smetnjama i teškoćama u razvoju“ Budva o izboru direktora ustanove 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno 

je glasalo 31 – tridesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 31 – tridesetjedan odbornik, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG ODBORA JU 

„DNEVNI CENTAR ZA DJECU I OMLADINU SA SMETNJAMA I TEŠKOĆAMA U 

RAZVOJU“ BUDVA O IZBORU DIREKTORA USTANOVE 

 

2. 

Prešlo se na razmatranje 2. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na 

Odluku o cijenama komunalnih usluga na području opštine Budva. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Srđan Gregović, sekretar 

Sekretarijata za komunalno – stambene poslove, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovali su odbornici: Marko Vuković, Goran 

Pejović, Snežana Kuč, Gojko Ljubanović, Stevan Džaković, Dragan Ivančević, Mijomir Pejović, 

Đorđe Zenović, a od ostalih prisutnih na sjednici Vladimir Bulatović, potpredsjednik Opštine, Dragan 

Krapović, predasjednik Opštine i Rade Bauk, v.d. direktora doo »Komunalno« Budva. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

davanju saglasnosti na Odluku o cijenama komunalnih usluga na području opštine Budva. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 29 – dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 - devetnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 2 – dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 8 – osam odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O CIJENAMA KOMUNALNIH 

USLUGA NA PODRUČJU OPŠTINE BUDVA 



 6 

3. 

Prešlo se na razmatranje 3. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o prenosu prava na 

nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 1 u bloku 18 u skladu sa DUP-om 

"Podkošljun" ("HD Laković"). 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje. 

  

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovali su odbornici:  Gojko Ljubanović, Đorđe 

Zenović, Goran Pejović, Stevan Džaković, Krsto Radović, Božena Jelušić, Marko Vuković, Đorđije 

Vujović, Mladen Mikijelj i Milija Sekulović, a od ostalih prisutnih na sjednici Vladimir Bulatović, 

potpredsjednik Opštine, Dragan Krapović, predsjednik Opštine i Đorije Pribilović, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti. 

 

Nakon iscrpne rasprave i brojnih primjedbi iznesenih u toku rasprave,predlagač akta, 

predjednik Opštine je povukao Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele broj 1 u bloku 18 u skladu sa DUP-om "Podkošljun" ("HD Laković"). 

 

 Predsjenik Skupštine je odredio pauzu u trajanju od 1 h.  

 

(Pauza je trajala od 14,15 časova do 15,59 časova) 

 

Nakon završene pauze,  nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika, kako bi se utvrdio 

kvorum za nastavak rada sjednice.   

 

      PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1.   Bečić Anđela 

2.   Božović Dejan 

3.   Vujović Dragana 

4.   Vujović Đorđije 

5.   Dajković Predrag 

6.   Duletić Pero 

7.   Dimić Janko 

8.   Duletić Milo 

9.   Zec Milan 

10.   Zenović Đorđe 

11.   Ivančević Dragan 

12.   Jelušić Božena 

13.   Kuč Snežana   

14.   Liješević Gojko 

15.   Ljubanović Gojko 

16.   Midorović Iva 

17.   Mikijelj Mladen 

18.   Pejović Mijomir 

19.   Pima Dragana 

20.   Radović Krsto 

21.   Rafailović Boris 

22.   Sekulović Milija 

23.   Tadić Valentina 

24.   Džaković Stevan 

  

 

     ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1. Boreta Goran 

2. Vuković Marko 

3. Đedović Sanja 

4. Ivanović Anđela 

5. Lazović Božo 

6. Nišavić Vesna  

7. Pejović Goran 

8. Raičković Milena 

9. Šoljaga Milan  

 

 Predsjednik Skupštine  je konstatovao da sjednici prisustvuje 24 odbornika i da Skupština 

može da počne sa radom. 
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 Predjednik je konstatovao da su na sjednici nakon prozivke stigli i odbornici Marko 

Vuković, Milan Šoljaga I Goran Pejović.  

4. 

Prešlo se na razmatranje 4. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o prenosu prava na 

nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 103.2 blok broj 103B u skladu sa DUP-om 

"Bečići" ("Priap LTD"). 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje. 

  

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovali su odbornici: Rafailović Boris, Krsto 

Radović, Mladen Mikijelj, Stevan Džaković, Marko Vuković, Božena Jelušić, Đorđije Vujović, 

Đorđe Zenović, Goran Pejović, Dragan Ivančević i Snežana Kuč, a od ostalih prisutnih na sjednici 

Dragan Krapović, predsjednik Opštine. 

 

Predlagač akta, predsjednik Opštine je na osnovu brojnih primjedbi povukao Predlog 

Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 103.2 blok broj 

103B u skladu sa DUP-om "Bečići" ("Priap LTD"). 

 

 Proceduralno je reagovao odbornik Marko Vuković, u ime Kluba odbornika DPS-a sa 

predlogom da se radi do  17 h. 

 Stavljen je na glasanje predlog Kluba odbornika – DPS-a da se radi do 17 h.  

          Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 11 - jedanaest odbornika, 

“protiv” je bilo 16- šesnaest odbrnika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila predlog.  

 

5. 

Prešlo se na razmatranje 5. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju u zakup 

poslovnih prostora koji se nalaze u stambeno-poslovnom kompleksu TQ Plaza, putem javnog 

nadmetanja. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovao je Vladimir Bulatović, potpredsjednik 

Opštine.  

 

Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

davanju u zakup poslovnih prostora koji se nalaze u stambeno-poslovnom kompleksu TQ 

Plaza, putem javnog nadmetanja. 

          Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 24 – dvadesetčetri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15 - petnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 8 – osam odbornika i “uzdržanih” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 

 

ODLUKU O DAVANJU U ZAKUP POSLOVNIH PROSTORA KOJI SE NALAZE U 

STAMBENO-POSLOVNOM KOMPLEKSU TQ PLAZA, PUTEM JAVNOG NADMETANJA 

 

6. 

Prešlo se na razmatranje 6. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o osnivanju Društva sa 

ograničenom odgovornošću "Otpadne vode"-Budva. 
 

 Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, 

sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje. 
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 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovali su odbornici: Dragana Pima i Stevan 

Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici Dragan Krapović, predsjednik Opštine. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

osnivanju Društva sa ograničenom odgovornošću "Otpadne vode"-Budva. 

 

          Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 - osamnaest 

odbornika, “protiv” je bilo 9 – devet odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ODLUKU O OSNIVANJU DRUŠTVA SA OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU 

"OTPADNE VODE"-BUDVA. 

 

7. 

Prešlo se na razmatranje 7. tačke dnevnog reda: Predlog Statuta Društva sa ograničenom 

odgovornošću "Otpadne vode"- Budva. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovali su odbornici: Goran Pejović I Dragan 

Ivančević. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Statuta 

Društva sa ograničenom odgovornošću "Otpadne vode"- Budva. 
 

          Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 - osamnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih" je bilo 9 – devet odbornika) usvojila 

 

STATUT DRUŠTVA SA OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU "OTPADNE VODE"- 

BUDVA 

  

8. 

Prešlo se na razmatranje 8. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o imenovanju v.d. 

izvršnog direktora pravnog lica "Otpadne vode" Budva. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovali su odbornici: Pero Duletić, Dragana Pima, 

Dragan Ivančević, Boris Rafailović, Milija Sekulović, Marko Vuković, Stevan Džaković, Đorđije 

Vujović, Mladen Mikijelj i Krsto Radović, a od ostalih prisutnih na sjednici: Dragan Krapović, 

predsjednik Opštine i Mihailo Đurović, potpredjednik Opštine. 

 

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da je na sjednicu stigao i odbornik Goran Boreta.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen na glasanje: Predlog Rješenja o 

imenovanju v.d. izvršnog direktora pravnog lica "Otpadne vode" Budva. 

 

          Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 - devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih" je bilo 9 – devet odbornika) usvojila 
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RJEŠENJE O IMENOVANJU V.D. IZVRŠNOG DIREKTORA PRAVNOG LICA 

"OTPADNE VODE" BUDVA 

  

9. 

Prešlo se na razmatranje 9. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 

Odluku o imenovanju izvršnog direktora DOO "Komunalno" Budva. 

 

Predlagač akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Srđan Gregović, sekretar 

Sekretarijata za komunalno – stambene poslove, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Marko 

Vuković, Krsto Radović, Goran Pejović, Božena Jelušić i Đorđije Vujović. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen na glasanje: Predlog Rješenja o 

davanju saglasnosti na Odluku o imenovanju izvršnog direktora DOO "Komunalno" Budva. 

 

          Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 9 – devet odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih" je bilo19 - devetnaest odbornika)  nije usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O IMENOVANJU IZVRŠNOG 

DIREKTORA DOO "KOMUNALNO" BUDVA 

  

10. 

Prešlo se na razmatranje 10. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 

na imenovanje izvršnog direktora DOO "Sportsko rekreativni centar Budva". 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Đorđije Pribilović, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovali su odbornici: Milija Sekulović, Krsto 

Radović i Dragan Ivančević, a od ostalih prisutnih na sjednici: Martin Zenović, v.d. direktora doo 

»Sportsko rekreativni centar« Budva i Dragan Krapović, predsjednik Opštine., 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen na glasanje: Predlog Rješenja o 

davanju saglasnosti na imenovanje izvršnog direktora DOO "Sportsko rekreativni centar 

Budva" 

 

          Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 11 – jedanaest odbornika, 

“protiv” je bilo 12 – dvanaest odbornika i “uzdržanih" je bilo 3- tri odbornika)  nije usvojila 

         

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IMENOVANJE IZVRŠNOG DIREKTORA 

DOO "SPORTSKO REKREATIVNI CENTAR BUDVA" 

  

11. 

Prešlo se na razmatranje 11. tačke dnevnog reda:  Predlog Rješenja o imenovanju Komisije 

za sprovođenje postupka za proglašenje počasnog građanina Budve. 

 

 Predlagač akta je Odbor za izbor i imenovanja, a predstavnik predlagača je predsjednik 

Odbora Mijomir Pejović, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovao je odbornik Marko Vuković.  
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 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja o 

imenovanju Komisije za sprovođenje postupka za proglašenje počasnog građanina Budve. 

 

          Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da jeSkupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest 

odbornika, “protiv” je bilo 9 –devet odbornika i “uzdržanih" nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA SPROVOĐENJE POSTUPKA ZA 

PROGLAŠENJE POČASNOG GRAĐANINA BUDVE 

 

 12. 

Prešlo se na razmatranje 12. tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju 

Izvještaja o radu Komisije za raspodjelu sredstava nevladinim organizacijama iz Budžeta 

Opštine Budva za 2017. godinu, broj 01-2229/4 od 30.07.2018. godine. 

 

Predlagač akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Milijana Vukotić – Jelušić, 

sekretarka Sekretarijata za lokalnu samoupravu, a uvodno obrazloženje je dala Andrea Uzelac, u 

svojstvu zaposlene u sekretarijatu. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovao je odbornik Milija Sekulović, a od ostalih 

prisutnih Vladimir Bulatović, potpredjednik Opštine i Dragan Krapović, predsjednik Opštine. 

 

Predlagač akta, predsjednik Opštine je u toku rasprave povukao Predlog Zaključka o prihvatanju 

Izvještaja o radu Komisije za raspodjelu sredstava nevladinim organizacijama iz Budžeta 

Opštine Budva za 2017. godinu, broj 01-2229/4 od 30.07.2018. godine. 

 

 13. 

Prešlo se na razmatranje 13. tačke dnevnog reda:  Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 

na Program rada i finansijski plan JU "Narodna biblioteka Budve" za 2018. godinu. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Đorđije Pribilović, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovali su odbornici:Krsto Radović, Stevan 

Džaković i Snežana Kuč, a od ostalih prisutnih Vladimir Bulatović, potpredjednik Opštine i 

Ninoslav Kaluđerović, načelnik  Službe za obračun i naplatu naknade za komunalno opremanje 

građevinskog  zemljišta. 

 

 Predsjednik Skupštine je zaključio pretres po ovoj tački dnevog reda i prekinuo zasjedanje 

18. sjednice za dan 04.09.2018. godine u 19:39 časova, uz napomenu da će o nastavku sjednice svi 

biti blagovremeno obavješteni 

 

 

 

NASTAVAK 18. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE  28 SEPTEMBRA 

2018. GODINE U VELIKOJ SALI SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U  

10,19 ČASOVA 

 

 Izvršena je prozivka odbornika. 
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PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1.   Bečić Anđela 

2.   Boreta Goran 

3.   Vujović Dragana 

4.   Vujović Đorđije 

5.   Dajković Predrag 

6.   Duletić Pero 

7.   Dimić Janko 

8.   Duletić Milo 

9.   Zenović Đorđe 

10.   Ivanović Anđela 

11.   Ivančević Dragan 

12.   Jelušić Božena 

13.   Kuč Snežana   

14.   Liješević Gojko 

15.   Ljubanović Gojko 

16.   Midorović Iva 

17.   Nišavić Vesna 

18.   Pejović Mijomir 

19.   Pejović Goran 

20.   Radović Krsto 

21.   Raičković Milena 

22.   Rafailović Boris 

23.   Tadić Valentina 

24.   Džaković Stevan 

25.   Šoljaga Milan 

  

 

     ODSUTNI ODBORNICI: 

1. Božović Dejan 

2. Vuković Marko 

3. Đedović Sanja 

4. Zec Milan 

5. Lazović Božo 

6. Mikijelj Mladen 

7. Pima Dragana 

8. Sekulović Milija   

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuje 25 odbornika i da Skupština 

može da  počne sa radom.  

 

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da je na sjednicu u međuvremenu stigao i odbornik 

Mladen Mikijelj.  
 

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da su odbornici DPS-a i odbornica SD-a napustili 

zasijedanje 18. sjednice. 

 

 Pošto je na prethodnom zasijedanju zaključen pretres po 13 tački dnevnog reda, stavljen je na 

glasanje: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU 

"Narodna biblioteka Budve" za 2018. godinu. 

 

          Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih" je bio 1- jedan odbornik) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JU 

"NARODNA BIBLIOTEKA BUDVE" ZA 2018. GODINU 

  

14. 

Prešlo se na razmatranje 14. tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu i Izvještaja 

o finansijskom poslovanju JU "Narodna biblioteka Budve" za 2017. godinu. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Đorđije Pribilović, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koji je dao uvodno obrazloženje. 
 

  U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 
 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda. 
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15. 

Prešlo se na razmatranje 15. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 

Program rada i finansijski plan JU "Muzeji i galerije Budve" za 2018. godinu 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Đorđije Pribilović, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici : Anđela Ivanović, Đorđe 

Zenović, Stevan Džaković, Dragan Ivančević, Mijomir Pejović i Đorđije Vujović, a od ostalih 

prisutnih na sjednici : Đorđije Pribilović, sekretar Sekretarijata za društvene djelatnosti, Lucija 

Đurašković, direktorica JU "Muzeji i galerije Budve", Dragan Krapović, predsjednik opštine I 

Vladimir Bulatović, potpredjednik Opštine. 

 

 Predsjednik Skupštine je odredio pauzu u trajanju od 10 min.  

 (Pauza je trajala od 12,23 časova do 12,35 časova) 

 

Nakon završene pauze,  nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika, kako bi se utvrdio 

kvorum za nastavak rada sjednice.   

 

      PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1.   Bečić Anđela 

2.   Božović Dejan 

3.   Vujović Dragana 

4.   Vujović Đorđije 

5.   Duletić Pero 

6.   Duletić Milo 

7.   Zenović Đorđe 

8.   Ivanović Anđela 

9.   Ivančević Dragan 

10.   Jelušić Božena 

 

 

11.   Liješević Gojko 

12.   Midorović Iva 

13.   Mikijelj Mladen 

14.   Pejović Mijomir 

15.   Radović Krsto 

16.   Tadić Valentina 

17.   Džaković Stevan 

  
 

     ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1. Boreta Goran 

2. Vuković Marko 

3. Dajković Predrag 

4. Đedović Sanja 

5. Zec Milan 

6. Kuč Snežana 

7. Lazović Božo 

8. Ljubanović Gojko 

9. Nišavić Vesna  

10. Pejović Goran 

11. Pima Dragana 

12. Raičković Milena 

13. Rafailović Boris 

14. Sekulović Milija 

15. Šoljaga Milan  

 

 Predsjednik Skupštine  je konstatovao da sjednici prisustvuje 17 odbornika i da Skupština može 

da počne sa radom. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja o 

davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU "Muzeji i galerije Budve" za 2018. 

godinu. 
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          Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 2 – dva odbornika, “protiv” nije 

bilo i “uzdržanih" je bio 15- petnaest odbornik) nije usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JU 

"MUZEJI I GALERIJE BUDVE" ZA 2018. GODINU 

  

16. 

Prešlo se na razmatranje 16. tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu i Izvještaja o 

finansijskom poslovanju JU "Muzeji i galerije Budve" za 2017. godinu 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Đorđije Pribilović, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koji je dao uvodno obrazloženje. 

  

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da su u međuvremenu na sjednicu stigli i odborinici: 

Goran Pejović, Janko Dimić i Milan Šoljaga. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Stevan Džaković. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda . 

       

 17. 

 Prešlo se na razmatranje 17. tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu i Izvještaja o 

finansijskom poslovanju JU "Grad teatar" Budva za 2017. godinu. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Đorđije Pribilović, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda . 

 

18. 

 Prešlo se na razmatranje 18. tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu i Izvještaja o 

finansijskom poslovanju Lokalnog javnog emitera "Radio Televizija Budva" za 2017. godinu. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Đorđije Pribilović, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koji će dati uvodno obrazloženje. 

  

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda . 

 

19. 

 Prešlo se na razmatranje 19. tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu i Izvještaja o 

finansijskom poslovanju  DOO "Sportsko rekreativni centar Budva ". 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Đorđije Pribilović, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koji je dao uvodno obrazloženje. 

  

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda . 
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20. 

 Prešlo se na razmatranje 20. tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu sportskih 

subjekata kojima su opredijeljena sredstva iz Budžeta Opštine Budva za 2017. godinu.  

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Đorđije Pribilović, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koji je dao uvodno obrazloženje. 

  

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Stevan Džaković, a od ostalih 

prisutnih na sjednici Mihailo Đurović, potpredsjednik Opštine. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda . 

 

21. 

 Prešlo se na razmatranje 21. tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o poslovanju DOO 

"Komunalno" Budva za 2017. godinu. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, predstavnik predlagača je Srđan Gregović, sekretar 

Sekretarijata za komunalno – stambene poslove, a Uvodno obrazloženje je dao Aleksandar Popović, 

zaposleni u Sekretarijatu za komunalno – stambene poslove. 

  

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 
 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda . 

 

22. 

 Prešlo se na razmatranje 22. tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu i Izvještaja o 

finansijskom poslovanju DOO "Parking servis Budva" Budva za 2017. godinu. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, predstavnik predlagača je Srđan Gregović, sekretar 

Sekretarijata za komunalno – stambene poslove, a Uvodno obrazloženje je dao Aleksandar Popović, 

zaposleni u Sekretarijatu za komunalno – stambene poslove. 
  

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 
 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda . 

 

23. 

 Prešlo se na razmatranje 23. tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o poslovanju DOO 

"Pogrebne usluge" Budva za 2017. godinu. 

 

Predlagač akata  je predsjednik Opštine, predstavnik predlagača je Srđan Gregović, sekretar 

Sekretarijata za komunalno – stambene poslove, a Uvodno obrazloženje je dao Aleksandar Popović, 

zaposleni u Sekretarijatu za komunalno – stambene poslove. 
  

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 
 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda . 

 

  Prije prelaska na razmatranje 24. tačke dnevnog reda, obavještavam vas da shodno članu 37. 

Poslovnika, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spajamo razmatranje 24. i 25. tačke dnevnog reda, te da 

se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački, i to: 

 

- Predlog Rješenja o razrješenju člana odbora direktora „Vodovod i kanalizacije“ 

d.o.o. Budva (Bojana  Bjelčević – Drakulić) i 

- Predlog Rješenja o imenovanju člana odbora direktora „Vodovod i kanalizacije“ 

d.o.o. Budva (Nemanja Malovrazić). 
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Predlagač akata  je predsjednik Opštine, predstavnik predlagača je Božo Vavić, sekretar 

Sekretarijata za investicije, a Marko Asanović, zaposleni u Sekretarijatu za investicije dao je uvodno 

obrazloženje. 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Dragan 

Ivančević, Anđela Ivanović, Goran Pejović i Đorđije Vujović, a od ostalih prisutnih na sjednici Rajko 

Krapović, zainteresovani građanin. 

 

 Pošto je završen pretres po ovim tačkama dnevnog reda, prešlo se na glasanje.  

 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački.  

 

24. 

 Stavljen je na glasanje:  Predlog Rješenja o razrješenju člana odbora direktora „Vodovod i 

kanalizacije“ d.o.o. Budva (Bojana  Bjelčević – Drakulić). 

 

          Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih" je bio 1- jedan odbornik) usvojila 

 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA ODBORA DIREKTORA „VODOVOD I 

KANALIZACIJE“ D.O.O. BUDVA (BOJANA  BJELČEVIĆ – DRAKULIĆ) 

 

25. 

 Stavljen je na glasanje:  Predlog Rješenja o imenovanju člana odbora direktora „Vodovod i 

kanalizacije“ d.o.o. Budva (Nemanja Malovrazić). 

 

          Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih" nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA ODBORA DIREKTORA „VODOVOD I 

KANALIZACIJE“ D.O.O. BUDVA (NEMANJA MALOVRAZIĆ) 

 

 Shodno članu 21 i 22 Poslovnika Skupštine opštine Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 

  

 Odgovore na postavljena pitanja sa 17. Sjednice komentarisali su odbornici Stevan Džaković i 

Božena Jelušić. 

   Odbornička pitanja,  na ovoj sjednici postavili su odbornici Stevan Džaković i Božena Jelušić. 

 

 Predsjednik Skupštine je zaključio 18. sjednicu Skupštine Opštine Budva u  13,56 časova. 

 

 

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 

 

 

                   PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,

              Đorđije Vujović     

 

              Obrađivač,                        SEKRETARKA SKUPŠTINE,                                                                                                                                                                      

          Milena Drakić                                Milena Šolović 


